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Aan de Griffier van de gemeenteraad van Hulst 
Stadhuis 
Grote Markt 21 
4561 EA HULST 
 
 
Hulst, 23.09.2022 
 
 
Geachte mijnheer de Griffier, 
 
 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 32 van het RvO van de raad van Hulst van raadslid 
WALRAVENS, Forum voor Democratie (FVD), over de crisisnoodopvang (CNO) 
 
 
Hierbij verzoeken wij u onze vragen ter kennis te brengen van het college van de gemeente Hulst. 
Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
 
Achtergrond: 
 
Op 23 september is bekend gemaakt dat het college van Burgemeester en Wethouders heeft 
besloten tot crisisnoodopvang van asielzoekers in de gemeente Hulst (zie bijgaand persbericht). 
 
De fractie van Forum voor Democratie heeft hierover de volgende vragen: 
 

1. Kan het college bevestigen dat het hier gaat om maximaal 35 asielzoekers voor een 
minimale periode van 3 maanden gerekend vanaf 1 oktober aanstaande? 

2. Kan het college bevestigen dat in het kader van crisisnoodopvang de gemeente Hulst geen 
invloed heeft op welke groepen van asielzoekers in Hulst worden opgevangen? 

3. Wie heeft de eindverantwoordelijkheid voor deze CNO-locatie? 
4. Wie heeft de verantwoordelijkheid voor de dagelijkse gang van zaken? 
5. De FVD-fractie maakt zich grote zorgen over de veiligheid van de burgers van Hulst, mede 

gezien de nabijheid van het zwembad en de hockeyvelden tot de opvanglocatie. Kan het 
college garanderen dat er geen veiligheidsincidenten ten gevolge van deze 
crisisnoodopvang zullen plaatsvinden? 

6. Worden de asielzoekers geacht op de opvanglocatie te verblijven of mogen zij zich vrij 
bewegen? Mocht het laatste het geval zijn: is dat 24/7 of zijn er bloktijden? 

7. Strikt formeel (juridisch) is er geen toestemming van de gemeenteraad nodig tot de inzet van 
CNO. De raad heeft zich te beperken tot het uiten van wensen en bedenkingen. Steunt het 
college de wens van de FVD-fractie om wensen en bedenkingen raadsbreed te bespreken 
in een openbare raadsbijeenkomst? 

8. Voor zover bekend bestaat er (nog) geen wettelijke verplichting tot het toelaten van 
crisisnoodopvang in een gemeente. Waarom heeft het college ter bescherming van haar 
eigen burgers geen nee gezegd tegen de oproep van de staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid Eric van der Burg (VVD) tot crisisnoodopvang in Hulst? 

9. Kan het college garanderen dat het Rijk alle kosten ten gevolge van dit besluit tot 
crisisnoodopvang op zich neemt? Wie bepaalt uiteindelijk om hoeveel kosten het gaat? 

10. Neemt de gemeente extra mensen in dienst om deze crisisnoodopvang te faciliteren en te 
begeleiden? Zo ja, hoeveel en wat zijn de verwachte kosten hiervoor? 

 
 



 2 

 
11. Voor een zo democratisch mogelijk proces en mogelijk draagvlak zou het volgens de FVD-

fractie beter zijn geweest om, voordat het college een besluit zou nemen over deze 
crisisnoodopvang, de raad te informeren over het verzoek van de staatssecretaris. Hierdoor 
zou de raad haar wensen en bedenkingen hebben kunnen uiten voordat het besluit zou zijn 
genomen. Is het college het hier mee eens? 
 

 
In afwachting van de beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de fractie van het Forum voor Democratie, 
 
WALRAVENS Fred. 
 

 

 


